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Dames en heren, 
 
Van harte welkom op de nieuwjaarsreceptie. 
We zijn nu al 11 dagen met het nieuwe jaar 
gestart, maar toch wil ik u graag een gelukkig 
2011 wensen namens het gemeentebestuur en 
de bedrijvenvereniging. Deze 
nieuwjaarsreceptie wordt net als voorgaande 
jaren samen met de bedrijvenvereniging 
georganiseerd. 
 
De nieuwjaarsreceptie staat dit jaar in het 
teken van duurzaamheid en met als voorbeeld 
de Zaanstrijd tussen Oost- en West-
Knollendam waarbij gezinnen zoveel mogelijk 
energie bespaarden.  
 
Maar eerst blik ik graag even met u kort terug 
op 2010 en kijk ik vooruit naar 2011. 
 



Terugblik 

 
OVER-gemeenten 

Het is nu 1 jaar geleden dat OVER-gemeenten 
van start is gegaan. We zijn nu een jaar verder 
en het is een bewogen jaar geweest. Ik kan 
mij zo voorstellen dat het voor onze inwoners 
even wennen was. We hebben daarom vaak 
verteld waarom de telefoon opeens met OVER-
gemeenten werd opgenomen in plaats van 
Wormerland en waarom u ineens post kreeg 
van de gemeente met het logo van OVER-
gemeenten.  
 
Toch werpt de gemeentelijke samenwerking 
tussen Oostzaan en Wormerland zijn vruchten 
al af. Er wordt samengewerkt in grotere teams 
en er wordt planmatiger gewerkt. We hebben 
in het eerste jaar een kostenbesparing 
gerealiseerd van in totaal 240.000 euro door 
onder andere lagere personeelskosten, doordat 
er minder leidinggevenden zijn, gezamenlijke 
onderhoudscontracten en minder 
abonnementen. We verwachten zelfs dat de 
kostenbesparing door de samenwerking in 
2011 nog omhoog kan. Dit geld kunnen we 
weer goed gebruiken. Zeker in deze tijd waarin 
moet worden bezuinigd. Andere gemeenten 
kunnen zich aansluiten. Wij hebben een goed 
voorbeeld te bieden.  



 
Bezuinigingen 

Verwacht werd dat het Rijk de gelden vanuit 
het gemeentefonds (de grootste 
inkomstenbron van gemeenten) aanzienlijk 
zou beperken. Maar vooralsnog lezen we dat 
de kortingen met name zullen plaatsvinden op 
doeluitkeringen. Dit zijn gerichte inkomsten 
voor vastgestelde bestedingen. We hebben 
hierdoor te maken met tekorten in onze 
begroting van 2012 tot 2014 en zullen moeten 
bezuinigingen. Door een rekenfout van het rijk 
moet er 400 miljoen extra bezuinigd worden. 
Voor onze gemeente komt dit uit op een extra 
bezuiniging in 2015 van 3 ton. Begin dit jaar 
willen we met een werkgroep uit de Raad 
kijken hoe we deze tekorten het beste kunnen 
opvangen. De voorstellen willen we dan 
presenteren aan onze inwoners en die kunnen 
hier hun mening of visie over geven. Zo willen 
we meer mensen betrekken bij een vervelende 
bezuinigingssituatie die helaas nodig is.  
 
Polderzicht 

Naast de samenwerking van de twee 
gemeenten heeft de samenwerking met 
burgers ook iets interessants opgeleverd. 
Namelijk een park. Het park aan de Spijtstraat 
is geheel ontworpen door een groep 
omwonenden. De gemeente gaf de kaders aan 



en het budget en vervolgens is hier begin 
februari een definitief ontwerp uitgekomen. 
Daarnaast kon iedereen uit Wormerland een 
naam bedenken voor dit park en van de 122 
namen werd uiteindelijk Polderzicht gekozen. 
De naam is onthuld bij de opening op 1 
december. Het beloofde park is weer terug. 
 
MFA 

Voorheen stonden op deze groenstrook de 
noodgebouwen van Weremere. In april dit jaar 
is de MFA (Multifunctionele Accommodatie) 
opgeleverd en konden de leerlingen van 
Weremere in juni hun nieuwe school 
betrekken. Een mooi multifunctioneel gebouw. 
Niet alleen als school, maar in het gebouw 
bevindt zich ook kinderopvang Baloe, 
peuterspeelzaal ’t Boemeltje, SCWO en 
woningbouw in de vorm van appartementen.  
 
WSV terrein 

In mijn toespraak een jaar geleden vertelde ik 
dat we verder zouden gaan met de plannen 
voor het WSV terrein samen met 
WormerWonen. Nu kan ik met trots vertellen 
dat dit jaar in juni de eerste paal in de grond 
geslagen is voor het nieuwe sportcomplex en 
dat het eerste kunstgrasveld al gerealiseerd 
zijn. Dit zijn mooie ontwikkelingen voor deze 
voetbalclub. In 2011 start overigens de 



verkoop van de eerste woningen van het 
project Met Stip Wonen. Er komen 
verschillende soorten woningen, zowel huur- 
als koopwoningen.  
Complimenten aan Wormerwonen voor de 
wijze waarop de ontwikkeling van de 
Molenbuurt en de woningbouw in Jisp tot stand 
zijn gekomen.  
 
Veiligheid 

We willen als gemeente natuurlijk ieder jaar 
weer dat burgers zich veilig voelen in hun 
gemeente. Hier heeft de politie ook een 
belangrijke rol in. Zoals u gezien heeft is het 
politiebureau aan de Dorpsstraat niet meer in 
gebruik. De politie is nu in ons gemeentehuis 
gevestigd. Daarnaast is er een Buitengewoon 
Opsporingsambtenaar actief in de gemeente, 
ook wel BOA genoemd. Zij vullen taken van de 
politie aan door zich bezig te houden met 
toezicht op en handhaving van gemeentelijke 
regelgeving. Ook is dit jaar een pilot gestart in 
Neck met de invoering van een 
wijkagent/buurtregisseur.  
 
Ook proberen we de overlast van jongeren in 
het winkelcentrum te beperken. Daarom 
hebben we eind juli borden geplaatst in het 
centrum die aangeven dat er in de openbare 
ruimte geen alcohol genuttigd mag worden.  



 
Op het gebied van verkeersveiligheid hebben 
we dit jaar op verschillende locaties in de 
gemeente een aantal verkeersplateaus 
aangelegd. Deze plateaus bieden het 
onderscheid tussen een 30km zone en een 50 
km zone. Dit is belangrijk om het aantal 
verkeersslachtoffers te beperken zodat 
iedereen veilig over straat kan.  
 
Brandweer 

2 jaar geleden is een kwaliteitsfoto gemaakt. 
We scoren nu 75% en daarmee een 7,5. En dit 
terwijl het basisniveau 62% is.  
 
Dienstverlening 

Naast veiligheid is dienstverlening één van 
onze speerpunten die we blijven ontwikkelen 
en verbeteren waar mogelijk is. Dit jaar is 
landelijk de omgevingsvergunning ingevoerd. 
Dit is één vergunning voor bouwen, slopen, 
kappen enzovoort. Dit maakt het aanvragen 
van een vergunning veel makkelijker, sneller 
en kan ook digitaal aangevraagd worden. 
Digitale producten worden in 2011 uitgebreid 
en de publieksbalie op de website vernieuwd. 
Om via meerdere kanalen bereikbaar te zijn 
als gemeente hebben wij sinds september ook 
een Twitteraccount, OVERwormerland.  
 



Verkiezingen 

Na de gemeenteraadsverkiezingen in maart 
heeft ook Wormerland een nieuwe Raad. De 
verkiezingen kenden een verrassende uitslag 
met een geheel andere coalitie. Vereniging 
Liberaal Wormerland en SP waren de grote 
winnaars en vormen samen nu de coalitie.   
 
 
Vooruitblik 
 
Provinciale Staten 

Op 2 maart 2011 komen de verkiezingen van 
de Provinciale Staten er weer aan. De 
Provinciale Staten bepaalt in hoofdlijnen het 
beleid van de provincies.  
 

Lopende zaken/projecten (Zaanbrug, 

centrumplan, Poort van Wormer) 
Er zijn een aantal grote projecten die nog in 
ontwikkeling zijn, zoals het Centrumplan, Poort 
van Wormer en de vervanging van de 
Zaanbrug. U heeft in de media waarschijnlijk 
wel het één en ander gelezen. We hopen u in 
2011 meer informatie over deze projecten te 
kunnen geven.  
 
Duurzaamheid 
 
Groene voetstappen 



Ik wil nu graag even kort ingaan op 
duurzaamheid en wat wij met dit thema 
bereikt hebben in het afgelopen jaar. Als 
gemeente zijn wij graag een voorbeeld voor 
anderen en daarom werken wij mee aan 
verschillende projecten of initiatieven. Zoals 
dit jaar de Europese Mobiliteitsweek. Samen 
met de Milieudienst Waterland ondersteunden 
wij onder andere de actie Groene Voetstappen. 
Scholieren konden ‘Groene Voetstappen’ 
verzamelen door in deze week lopend per step 
of op de fiets naar school te komen. 
Collegeleden namen de voetstappen in 
ontvangst en gaven zelfs gastlessen op de 
basisschool in Neck.  
 
Duurzaam inkopen en project Ghana 

Daarnaast kopen we als gemeente zelf steeds 
meer producten duurzaam in. We streven er 
naar om in 2015 100% van onze producten 
duurzaam in te kopen. Enerzijds is dit een 
wettelijke verplichting die voor alle gemeenten 
geldt. Anderzijds is de gemeente Wormerland 
een millenniumgemeente. Dit houdt in dat 
Wormerland extra haar best doet om 
duurzame handel te bevorderen en de 
plaatselijke bevolking in ontwikkelingslanden 
te helpen door projecten te ondersteunen door 
kennis over te dragen aan lokale besturen.  
 



We hebben dan ook sinds 2008 een 
samenwerkingsovereenkomst met een 
Ghanese gemeente in district Twifo Praso. 
Door onderlinge uitwisseling van kennis en 
ervaring werken we aan het verbeteren van de 
leefomstandigheden in Twifo Praso. We zien 
graag dat meer organisaties hun kennis willen 
delen met Twifo Praso. Dit kunnen scholen 
zijn, verzorgingstehuizen, 
woningbouwcorporaties, particuliere 
stichtingen, kortom allerlei organisaties in 
Wormerland. Het doel hiervan is een 
samenwerking op basis van gelijkwaardigheid 
waarmee de ontwikkeling in Twifo Praso wordt 
gestimuleerd. 
 
GFT 

Dan ons eigen afval hebben we goed op orde. 
Ik wil wel even melden dat GFT-afval uit onze 
gemeente netjes wordt gecomposteerd. Veel 
mensen denken namelijk dat alles op de grote 
hoop terecht komt in de 
verbrandingsinstallatie. Maar dat is absoluut 
niet waar. Het is zelfs zo dat in de toekomst 
het GFT-afval ook wordt vergist, voor de 
productie van gas, voordat het wordt 
gecomposteerd. Dus blijf uw afval scheiden, 
want dit levert veel voordelen op en is beter 
voor het milieu.  
 



Bouwprojecten 

Voor de nieuwe school in Neck willen we in de 
bouw ook energiebesparende maatregelen 
treffen en daar is bij de bouw van het MFA ook 
rekening mee gehouden. Voor het MFA is 
bijvoorbeeld gebruik gemaakt van duurzame 
materialen en de ruimten in het gebouw zijn 
zo opgezet dat er optimaal gebruik wordt 
gemaakt van daglicht.  
 
Niet alleen wij als gemeente zijn ons bewust 
van energiebesparing en duurzaam leven, 
maar ook onze inwoners uit Oost-Knollendam 
die een energiebattle zijn aangegaan met 
West-Knollendam. Het doel van deze wedstrijd 
was energie besparen en anderen daarover te 
informeren en te inspireren. Bewuster gedrag 
bevordert daarmee de duurzaamheid van onze 
leefwereld. Vijftien huishoudens van elk dorp 
controleerden vanaf 1 oktober 2009 tot 31 
maart 2010 elkaars meterstanden. De 
deelnemers probeerden met minimale 
investeringen hun energieverbruik te 
verminderen. Dat hebben ze gedaan door 
bijvoorbeeld betere isolatie, wollen sokken 
aantrekken en stoken van een houtkachel.  
 
Ze bespaarden gezamenlijk 35% gas ten 
opzichte van het voorgaande jaar. Een heel 
mooie prestatie aangezien de wedstrijd in de 



strenge wintermaanden werd gevoerd. Het 
dorp dat het meeste energie heeft bespaard is 
Oost-Knollendam. Zij hadden 2,5% meer 
energie bespaard. Een prachtige prestatie! Ik 
wil graag twee families die het meeste energie 
bespaard hebben even in zonnetje zetten. Als 
eerste de winnaar van Oost-Knollendam; 
familie van Geest. En ik wil ook graag de 
familie Eiling even naar voren roepen uit West-
Knollendam. Deze familie was namelijk de 
beste van alle deelnemende huishoudens.  
 
<ontvangen bos bloemen en 
monumentenboek> 
 
Tenslotte 
De energiebesparingswedstrijd is een 
voorbeeld van een initiatief van inwoners zelf.  
 
Zo kennen we in onze gemeente gelukkig vele 
inwoners die zich belangeloos inzetten als 
vrijwilliger bij historische verenigingen, 
sportclubs, ouderen zorg, natuurorganisaties 
en in de contactcommissies en adviesorganen. 
 
Verder wil ik iedereen graag nogmaals een 
gelukkig en gezond 2011 wensen.  
 
 
 



 


